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Frågor för skriftligt besvarande E-011909/2011
till kommissionen
Artikel 117 i arbetsordningen
Daniel Caspary (PPE) och Michael Gahler (PPE)

Angående: Import av Laogai-tillverkade varor till EU

Den 23 september 2010 i Strasbourg tog kommissionen ställning till den muntliga frågan angående 
”Import av Laogai-tillverkade varor till EU”. Kommissionen, som företräddes av kommissionsledamot 
Štefan Füle, ansvarig för EU:s utvidgnings- och grannskapspolitik, förklarade sig då beredd att 
undersöka på vilket sätt man mest effektivt kan utöva påtryckningar på Kina, som med Laogai 
bedriver ett system av arbetsläger över hela landet. Dessutom skulle man undersöka hur effektiv en 
motsvarande amerikansk lag för att förhindra sådana importer är. Vidare övervägde kommissionen att 
bilda en generaldirektoratsövergripande arbetsgrupp för att ta itu med denna fråga.

Eftersom det har gått över ett år sedan denna diskussion ägde rum vore det intressant att få veta vilka 
åtgärder som kommissionen under tiden har vidtagit. I detta sammanhang skulle vi vilja ha svar på 
följande frågor:

1. Vilka ansträngningar har man från kommissionens sida hittills gjort för att effektivt förhindra direkt 
eller indirekt import av varor som producerats i Laogai-arbetsläger eller andra produkter som 
tillverkats av fångar?

2. Har den generaldirektoratsövergripande arbetsgrupp som ställdes i utsikt i diskussionen redan 
påbörjat sitt arbete? Har den redan redovisat några inledande resultat?

3. Har man undersökt hur effektiv den amerikanska lagen för att förhindra import av varor som 
tillverkats i fångläger är och vad kom man i så fall fram till? Skulle EU kunna införa en 
motsvarande ordning?


